
Z á p i s
ze zasedání vědecké rady Právnické fakulty MU konané dne 5. dubna 2005

Přítomni: dle prezence

Program: 1. Přivítání a zahájení
2. Přednáška doc. JUDr. Vladimíra Týče, CSc. v rámci řízení ke jmenování   
    profesorem
3. Různé

ad 1)
     Jednání vědecké rady zahájil děkan Svatoň přivítáním všech jejích členů. Zvláště přivítal
rektora  Masarykovy univerzity  v  Brně,  prof.  PhDr.  Petra  Fialu,  Ph.D.,  který se  zasedání
účastnil  jako člen  hodnotící  komise  pro  řízení  ke jmenování  profesorem doc.  Týče.  Dále
seznámil přítomné s návrhem programu a předal slovo proděkance Kalvodové.   

ad 2)
     Proděkanka Kalvodová konstatovala, že vědecká rada je usnášeníschopná, přítomno 32
členů. Informovala členy vědecké rady, že komise pro zhodnocení úrovně veřejné přednášky
uchazeče  bude  pracovat  ve  složení:  prof.  JUDr.  Karel  Eliáš,  Dr.,  doc.  JUDr.  Vladimír
Kratochvíl, CSc. a doc. JUDr. PhDr. Miloš Večeřa, CSc. Poté vyzvala uchazeče k proslovení
veřejné přednášky. Přednáška sestávala ze tří částí: 

I. Identifikace oboru
II. Koncepce vědecké práce v oboru evropské právo
III. Koncepce pedagogické práce v oboru evropské právo

Po přednesení  veřejné přednášky proděkanka Kalvodová seznámila  členy vědecké rady se
životopisem  uchazeče  a  podala  stručnou zprávu o jeho pedagogické,  vědeckovýzkumné a
publikační činnosti. Následovalo vystoupení předsedy hodnotící komise pro posouzení návrhu
na jmenování  profesorem prof. JUDr. Pavla Holländera, DrSc. Pan předseda informoval  o
průběhu a závěrech schůzky hodnotící komise, která se sešla dne 8. února 2005. Komise ve
složení    prof.  JUDr.  Pavel  Holländer,  DrSc.,   prof.  PhDr.  Petr  Fiala,  Ph.D.,  prof.  JUDr.
Dalibor Jílek, CSc., prof. JUDr. Pavel Šturma, DrSc. a doc. JUDr. PhDr. Michal Tomášek,
DrSc. jednomyslně doporučila doc. JUDr. Vladimíra Týče, CSc.  ke jmenování profesorem
v oboru mezinárodní právo veřejné. 
   Z pracovních důvodů odešel ze zasedání vědecké rady doc. Blažek (přítomno 31 členů).
   Poté následovala rozprava, ve které doc. Týč ihned reagoval na náměty a připomínky všech
diskutujících: prof. Bejček ( pronikání kompetencí mezinárodního práva do práva evropského
při výuce), doc. Gregorová (představa pedagogické práce oboru a podpora zavedení úvodního
kurzu  v nižších  ročnících  studia),  prof.  Hajn  (aplikace  evropských směrnic),  doc.  Vrabko
(informace o způsobu výuky práva EU v Bratislavě, otázka implementace směrnic EU  do
právního  systému  dané  země),  prof.  Holländer  (aplikace  a  interpretace  evropského  práva
v zemích EU), prof. Filip (otázka transponování směrnic), prof. Telec (otázka implementace
mezinárodních smluv),  doc.  Svatoň (transponované prameny práva ve vztahu k EU),  prof.
Fiala (podpora udělení vědecké hodnosti profesor panu doc. Týčovi), doc. Svatoň (vyzvednutí
odborné úrovně doc. Týče).
   Jménem komise pro zhodnocení úrovně přednášky přečetl posouzení profesorské přednášky
prof. JUDr. Karel Eliáš, Dr. Komise hodnotila přednášku jako srozumitelnou, logicky vhodně
strukturovanou  a  kultivovaně  proslovenou.  Kandidát  prokázal  vysokou  odbornost
podmíněnou dlouhodobým zaměřením se na předmětnou problematiku, jak v oblasti vědecké,
tak pedagogické.  Komise konstatovala, po celkovém zhodnocení obsahu i formy přednášky,



že přednáška naplnila požadavky předepsané příslušnými ustanoveními zákona o vysokých
školách. 
   Poté členové vědecké rady schválili navržené skrutátory, a to JUDr. Josefa Kotáska, Ph.D.a
doc. JUDr. Soňu Skulovou, Dr.  Následovalo tajné hlasování s tímto výsledkem: 
Z celkového počtu 31 přítomných členů s hlasovacím právem bylo
přítomno hlasování 30 (uchazeč se hlasování neúčastnil)
rozdáno hlasovacích lístků 30
odevzdáno hlasovacích lístků 30
odevzdáno kladných hlasů 30
odevzdáno záporných hlasů   0
odevzdáno neplatných hlasů   0
Na základě tajného hlasování vědecká rada souhlasí s tím, aby byl vědecké radě MU v Brně
předložen  návrh  na  jmenování  doc.  JUDr.  Vladimíra  Týče,  CSc.  profesorem  v oboru
mezinárodní právo veřejné. 

ad 3)
Děkan Svatoň vyzval přítomné k námětům do různého. 
Vzhledem k tomu, že žádný další námět do různého nebyl podán, poděkoval děkan Svatoň
všem přítomným za účast a ukončil zasedání vědecké rady.       

              doc. JUDr. Jan Svatoň, CSc., v.r. 
                   děkan

V Brně dne 28. dubna 2005

Zapsala: Dagmar Malá
Viděla: V. Kalvodová


